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Nr. 4 – 2020 
 

  
Referat Skolebestyrelsesmøde 

Hærvejsskolen 

Torsdag den 18. juni kl. 17.15-18.30 
Mødelokale PM1 

Personalestuen 

 
 

 
 

Afbud: Pernille 

Afbud næste møde:  

Fraværende:  

Sang: Ingen 

Sang næste møde:  

  

  

Referat:  

  

31/20  

Godkendelse af referat fra skolebe-

styrelsesmødet den 26.5.2020.     

Godkendt 

Ordstyrer 5 min  

  

32/20 BHV kl. og SFO: 
Der er personlig indskrivning d. 22 juni for kommende 

børnehaveklasser og forældremøde d. 6 august. 
Vi har siden skolestart skulle melde det daglige børneantal 

ind til kommunen. Vi har haft mellem 110 – 140, i denne 

uge dog 156 børn pga. vandkamp. 
Sampasningsmøde med Hjordkær er afviklet i dag. SFO 

personalet undre sig over, at vi må sampasse, når 
forældrene ikke må komme ind på skolen. 

Indskolingen: 

I taleklassen kommer der 4 nye elever og 3 elever i 
specialklassen. 

Vi er i gang med at afslutte skoleåret og har stadigvæk 

nødundervisning. Forhåbentlig bliver det en normal 
skoledag efter sommerferien. Slutter af med feriesangen 

på legepladsen. 
Vi har haft udfordringer med lokaler til specialklassen, det 

har betydet, at vi har været nødt til at lade en mellemtrins 

klasse blive i indskolingen i rød fløj. 
Mellemtrinnet: 

Vi har et par langtidssygemeldinger, men der er fundet 
gode løsninger for dem. 

Er i gang med at afslutte året og vi er ved af forberede det 

årlige spil og løb. Slutter ligeledes af med 
sommerferiesangen udenfor. 

Generel planlægning af skoleåret har været i gang 3-4 

uger, før end det plejer at være. Men Covid 19 har været 
medspiller og det har haft indflydelse på tiden, så nu er der 
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stor travlhed. 

Udskolingen: 

Valgfag for kommende 7 klasse er klargjort både den 2 
årige og den 1 årige. 

Der er blevet lavet nye skemaer i forhold til 
2 fase af genåbningen. Der undervises nu i fag. 9. klasse 

har det lidt svært og mange af de unge vælger at blive 

hjemme, da de ikke gider de alternative aktiviteter med 
mad. 

I forhold til opgaveoversigterne, så mangler vi lige at 

afholde samtalerne. 
 

Meddelelser fra:                  

a) eleverne  

b) ledelsen   

 10 min  

  

33/20  

Orientering fra:  

a) medarbejderrepræsentanter Overordnet set er fagfordelingen gået fint. 

Overbygningslærerne har lidt ondt i maven over det 
kommende skoleår. Men det er gået smertefrit i de andre 

afdelinger. Der er givet en orientering om de bekymringer 

der har været. 
SFO glæder sig til ferie, er spændte på hvordan vi skal 

arbejde i kommende skoleår. TR har modtaget 
opgaveoversigterne. 

b) forældrevalgte  

c) formanden Mange elever i 9 kl. Punktet tages op. Der har ligeledes 
været et par forældrehenvendelser. 

Røde Mølle er blevet shinet  op og ungdomsskolen tilbyder 
undervisning i Sønderjysk. 

10 min.  

  

34/20  

Covid – ”genforening” – Hvordan går 
det? Orientering. 

Udskolingen: Det har været svært at vende tilbage, der 
har været frustrationer over det skema, der er sendt ud. 

Men det ser ud til, at skemaet virker godt og det fylder 

ikke længere blandet lærerne. 
Mellemtrinnet. De kortere dage har været givtige, antal af 

konflikter er minimeret, større overskud. En lærer i 2 

lokaler, men det har alligevel været godt og har givet ro. 
SFO: Mindre sygdom, mindre konflikter, mere ude tid, som 

vi vil beholde i en eller anden form til næste år. Børnene er 
for længst holdt op med at spørge, om de må komme ind. 

Ingen hovedpine og allergi. 

Indskolingen: Har haft sin egen klasse hele dagen, det har 
været godt. Få konflikter. Dobbeltlærersystem er et stort 

ønske. 

Alle 10 min.  

  

35/20  

Dimission d. 25.06.20 Dimission i hallen med rød løber og sprit, en klasse af 

gangen og de unge har lov til at invitere 3 personer med. 

Helle holder tale. Der bliver udleveret prøvebeviser og 
Anette holder en lille tale. 



Mødedatoer: 

13.8.19 (Vestergade), 16.9.19 (Skovbrynet), 22.10.19 (Vestergade), 18.11.19 (Skovbrynet), 

10.12.19 (Vestergade), 23.1.20 (Skovbrynet), 26.2.20, 23.3.20, 27.4.20, 26.5.20, 18.6.20  

I denne periode er 9. klasserne på tur. Da de har en del 

penge i overskud, har de mulighed for, at få lidt at spise på 

turene. Det er dejligt, at vi kan få sagt pænt farvel til 
hinanden. 

Anette/Helle 5 min.  

  

36/20  

Støtteforening - Legepladsprojekt Der ligger en råskitse over legepladsprojekter. Første fase 
skulle have været effektueret, men så kom Covid 19 og alt 

gik i stå. 

Vi må gerne lave en støtteforening, men den må ikke søge 
om penge til større projekter, det er et kommunalt 

anliggende. Der må højest søges til et gyngestativ eller 
sandkasse. 

Der laves på nuværende tidspunkt ingen støtteforening. 

Der nedsættes et udvalg efter sommerferien. 
 

Helle 10 min.  

  

  

37/20  

9. årgang – klassedannelse Der er dannet 2 klasser, ud fra det tal, vi plejer at opererer 

med. 25 elever plejer at gå på efterskole og så ville det 

være blevet 2 klasser med et pænt klasseantal. 
Der er i midlertidig sket det, at Hjordkær har nedlagt sin 9. 

klasse og eleverne har søgt til Hærvejsskolen. Der er 
ligeledes kommet en elev fra den Tyske skole, han bor i 

vores distrikt, så ham skal vi tage. Så er der vippetilgang 

fra visitationen, det betyder at vi har elever, der er fast 
tilknyttet specialklassen, men som har timer i almen 9. 

klasse. Desuden er der presset på fra øverste side, for at vi 
skulle tage en sluseelev og slutteligt skal vi muligvis have 

en Australsk udvekslingsstuderende. 

Vi har ansøgt kommunen om at oprette 2 store klasser. 
Formanden har fået henvendelser på bekymrede forældre. 

Lærerne er ligeledes bekymret fortsætter CA. 
Lærernes TR har læst ansøgningen om forhøjet klasseantal 

op for lærerne og de undre sig over, at de ikke er blevet 

spurgt og at de ikke har været en del af den diskussion.  
Formanden gør opmærksom på, at SB ej heller har været 

en del af ansøgningen og de opfordre os til at lave en plan, 

så lærer, forældre og elever får ro i maven. 
SB ønsker at få en briefing om planen. 

Anette 5 min.  

  

38/20  

Gennemse skema for næste skoleår Gennemgang af skemaerne. Godkendt 

10 min.  

  

39/20  

Evt. Bo siger tak til skolebestyrelsen for det store arbejde de 

har gjort for Hærvejsskolen og en særlig tak til Helle 
Lausten, som har været en kæmpe stor hjælp i de sidste 

10 år. 

Camilla siger ligeledes tak for alle de år der er gået. 
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5 min. Punkter til næste møde: 

Revision af principper? 

Fusion 
Mødedatoer næste år? 

Udeordning – princip. Revideres til jul. 
Årshjul er vedhæftet:  

Bilag: 

Årshjul 2019.docx

 
 


